

基督教香港信義會太和青少年綜合服務中心  
「樂活城」社會房屋計劃 2-3 人家庭抽籤結果  
Community Housing Movement “LOHAS Land” Ballot Result  
(For 2-3 family households)

申請編號	申請編號	申請編號	申請編號	申請編號
1 Y100047	11 Y100771	21 Y100558	31 Y100064	41 300248
2 Y100166	12 300119	22 T3F008	32 Y100051	42 Y100050
3 Y100264	13 T2F008	23 Y100461	33 300072	43 Y100363
4 T2F006	14 Y100720	24 Y100096	34 T3F007	44 T2F009
5 300101	15 T2F003	25 Y100656	35 Y100655	45 300004
6 T3F006	16 Y100080	26 Y100522	36 Y100594	46 Y100144
7 T2F011	17 300005	27 Y100554	37 Y100450	47 Y100855
8 Y100375	18 Y100742	28 T3F010	38 T3F003	48 Y100622
9 300264	19 T2F004	29 T3F016	39 Y100009	49 Y100845
10 Y100056	20 T3F015	30 Y100093	40 Y100086	50 300147

中心職員會聯絡中籤者，預約面見日期及時間。面見家庭需要帶備文件：

1. 申請人及／或家庭成員的身份證明文件；
2. 公屋輪候編號及公屋申請文件；
3. 銀行存款、收入及政府津貼等相關證明文件；及
4. 其他與申請相關的證明文件，如轉介信件。

**Our Staff will contact the above applicants in person to schedule an interview for vetting and to submit supporting documents, including:**

1. Identity documents of the applicant and/or other family members;
2. Application number of public rental housing and application documents for public rental housing;
3. Relevant supporting documents of bank deposits, income, and government subsidies; and
4. Other supporting documents related to the application (e.g. Referral letter from Social Welfare Department or Non-government organizations).

**備註：**

1. 2-3 人家庭必須與青年同住 3 房單位，租住年期為兩年，滿約後必須遷出。
2. 申請家庭必須輪候公屋 3 年或以上。
3. 家庭面見評估家庭需要，以作甄選。申請者必須出席面見，其他家庭成員盡量出席。
4. 18 歲或以上家庭成員必須簽署查核資料授權書。
5. 因疫情考慮，本中心提供親身面見外，亦可安排視像面見供申請者選擇。

**Remarks:**

1. 2-3 family household and youth will be co-living in a 3 rooms unit in this particular project in 2 years term.
2. Applicants should be queuing for Public Rental Housing (PRH) for no less than 3 years.
3. Vetting interview is arranged for further understand of the family situation and needs. Applicant must attend the vetting interview, other family members are encouraged to attend.
4. Family members aged 18 or above are required to fill and sign the Authorization Letter.
5. In consideration of the COVID-19 outbreak, applicants can attend the vetting interview in person or via Zoom or video call.